SW 原始配方 (专利)

SmartWash® is a food grade adjuvant that enhances the reactivity of existing antimicrobials and is deemed safe and suitable for use in process water for fruit and vegetable products [USDA FSIS Directive 7120.1].

SmartWash® 是一种食用级别的辅助剂,可用于提高原有抗菌活性并已被证实安全可靠。适用于水果和蔬菜产品的加工用水。

Read entire label, SDS, and manufacturer's recommended usage instructions before using this product.

在使用本产品前,请阅读全部标签,SDS文档和厂商推荐使用指南。



HARMFUL IF SWALLOWED.
HARMFUL IN CONTACT WITH SKIN.
HARMFUL IF INHALED.
CAUSES SKIN IRRITATION.
CAUSES SERIOUS EYE DAMAGE.
MAY BE CORROSIVE TO METALS.

PREVENTION:

Wash hands thoroughly after handling. Do not eat, drink or smoke while using this product. Wear protective gloves, eye protection and clothing. Avoid breathing dust/fume/gas/mist/vapors/spray. Use only in a well-ventilated area. Keep only in original container.

RESPONSE:

IF SWALLOWED: Call a poison center or doctor if you feel unwell. Rinse mouth with water. Do NOT induce vomiting.

IF ON SKIN: Wash with plenty of soap and water. Call a poison center if you feel unwell.

IF SKIN IRRITATION OCCURS: Get medical advice or attention.
IF INHALED: Remove person to fresh air and keep comfortable for breathing. Call a poison center or doctor if you feel unwell.
IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing.
IF EYE IRRITATION PERSISTS: Get medical advice or attention.
Absorb spillage to prevent material damage. Take off contaminated clothing and wash it before reuse.

STORAGI

Store in corrosive resistant or original container. Store locked up. Store in a dry place no lower than $32^\circ F$ or higher than $104^\circ F$.

DISPOSAL

Dispose of contents/container in accordance with local/regional/ national/international hazardous waste disposal regulations.

Do not mix directly with bleach (and other chlorine compounds) or ammonia.

IRST AID:

EYES: Immediately flush eyes (holding eyelids apart) with gentle but large stream of water for at least 15 minutes, lifting lower and upper eyelids occasionally. Get medical attention immediately.

SKIN: Immediately flush skin with plenty of water for at least 15 minutes while removing contaminated clothing and shoes. Cover the irritated skin with emollient. Cold water may be used. Wash clothing before reuse. Get medical attention immediately. SERIOUS: Wash with a disinfectant soap and cover the contaminated skin with an antibacterial cream. Seek immediate medical attention.

INGESTION: If swallowed, DO NOT INDUCE VOMITING. Give large quantities of water (or milk, if available). Never give anything by mouth to an unconscious person. Call a physician immediately. INHALATION: Remove to fresh air. If not breathing, give artificial respiration with the aid of a pocket mask equipped with a one-way valve or other proper respiratory device. If breathing is difficult, give oxygen. Observe for possible delayed reaction. Call a physician immediately. SERIOUS: Evacuate the victim to a safe area as soon as possible. Loosen tight clothing such as a collar, tie, belt or waistband. If breathing is difficult, administer oxygen. If the victim is not breathing, perform mouth-to-mouth resuscitation. WARNING: It may be hazardous to the person providing aid to give mouth-to-mouth resuscitation when the inhaled material is toxic, infectious or corrosive. Seek immediate medical attention.





危险

吞食后对人体有害 沾及皮肤后对人体有害 吸入后对人体有害 引起皮肤不适 引起严重眼睛损伤 可能对金属有腐蚀性

预防措施:

使用后彻底清洗手 使用本产品时请勿吃喝或吸烟 穿戴保护衣服,手套和护目用具 避免吸入任何形式的烟雾,气体和蒸汽 只在通风良好的地方使用 只能保存在原有的容器

应对措施:

如吞食:如感不适,致电毒物控制中心或者医生 用水清洗口腔,避免引起呕吐

如沾及皮肤:用大量清水及肥皂清洗。如感不适,致电毒物控制中心。

如皮肤不适:及时求医

如吸入:转移到有新鲜空气到地方,并保持呼吸顺畅。如 感不适,致电毒物控制中心或者医生

如进入眼睛:小心用清水洗数分钟。佩戴隐形眼镜者如有方便,需摘下隐形眼镜后继续清洗。

如果不适持续:及时求医

擦干溅出液体以防止造成损伤。 脱掉沾上液体的衣服并 清洗后再重新穿着。

储存

储存在防腐或原有容器中。储存处需上锁。储存在温度介于32到104华氏度的干燥处。

废置处理

废置余物需依照相关危险废置物法规处理 不能与其他漂白剂(或其他含氯物质)或氨气直接混合

急救方法:

眼睛:立即用温和但量大的水流冲洗眼睛(用手保持眼帘打开)15分钟,偶尔提起上下眼帘。并及时求医。

皮肤: 立刻用大量水冲洗皮肤15分钟并脱掉染湿的衣服和鞋子。在受刺激的皮肤上涂上润肤剂。也可用冷水敷。重新使用衣服前要清洗好衣服。并及时就医。严重情况下: 用具有杀菌作用的肥皂清洗皮肤并涂抹上抗菌软膏。立刻鲜医

吞食:如果已经咽下,请勿催吐。喝大量的水(或者牛奶)。对昏迷中的人,不要强行通过口腔喂食。 立刻打电话找医生

吸入气体:转移到有新鲜空气的地方。如果停止呼吸,使用带单向阀的随身携带型人工面具或其他适用的呼吸 仪器进行人工呼吸。

如果呼吸困难,可提供氧气进行呼吸。观察可能的延后 反应。立即打电话找医生。严重情况:尽快把患者疏散 到安全的地方,松开任何紧身的衣物,如衣领,领带, 皮带或腰带。如果呼吸困难,供给氧气。如果患者没有 呼吸,进行口对口人工呼吸。警告:对吸入有毒,有传 染性或腐蚀性物质对患者进行口对口人工呼吸可能会对 施救者造成危害。立即就医。



1129 Harkins Road Salinas, CA 93901 831-676-9750

smartwashsolutions.com

UN 1760

Corrosive Liquid, NOS, (Contains Phosphoric Acid), Class 8, PG III 腐蚀性液体,NOS(含磷酸),

腐蚀性液体, NOS (含磷酸), Class 8, PG III



HEALIH 健康性	2
FLAMMABILITY 可燃	0
REACTIVITY 可反应	0
PERSONAL PROTECTION 自我防护	

Product#产品号	Net Wt. 净重
010000	
	Lot#批号

For spills or emergencies (24 hours) call 如有泄漏或紧急事故 (24小时),请电 Chemtrec 1-800-424-9300